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2022-02-17 

Protokoll Ortsråd 

Deltagare: Jan-Åke Brorsson, Johan Blomquist, Michael Flodhag, Ingvar Zachrisson, Lars 
Hermansson, Jan Rosenberg, Bengt Sandell 

 

1. Rapport från ortsdelarna 

Bengt rapporterar från Svaneholm om röjning runt Bogrydssjön. Samråd mellan Borås stads 
förvaltningar pågår. Utegym placeras på Svanehovs grusplan. 

I Kinnarumma finns en fast grupp som kommer arbeta vid badplatsen. Önskemål om utegym. 
Jan-Åke kontaktar Helena om finansiering och återkopplar till Lasse. 

Ingvar rapporterar om diskussionen angående vindkraftsverk i Gäddered. 

Johan tog upp frågan om förändring av Sobacken och dess påverkan på omgivningen.  

2. Rapport från Janne 
Trafiksituationen i Rydboholm. Beslöts uppdra åt Jan-Åke att ta fram förslag till skrivelse till 
Tekniska nämnden. 
Gång- och cykelväg Fagersberg – Kinnarumma. Ligger långt i fram i tiden. 
Frågan om röjning vid Bogrydssjön. 
Promenadstig och park vid Viskan. Belysning saknas. 
Fritidsgården är igång för fullt. 
 

3. Årsmötet den 22 mars 
Beslöts fastställa bilagda 

• Dagordning 
• Verksamhetsberättelse för 2021 
• Resultat-och balansräkning 
• Budget för 2022 

Jan-Åke fick i uppdrag att skicka ut inbjudan med bilagor och begära anmälan. Maria gör en 
uppföljning ca en vecka före årsmötet. 

Heiti hämtar nyckel och köper frukt.  

Representant från Svaneholm i valberedningen 

Arbetsgrupp inför årsmötet: Michael, Maria, och Johan. Tar upp frågan om ordförande och 
sekreterare vid årsmötet. 

4. Tankar om ”Viskaforsdag” 
Beslöts att preliminärt ha Viskaforsbygdens dag den 10 september ev. även den 9:e. 
Maria fick i uppdrag starta en planering. 
Samrådsarena Viskaforsbygden. Michael kontaktar Mikael Andersson för att planera en 
aktivitet vecka 22 eller 23. 
 

5. Vindkraftverk 
Jan-Åke informerade om den presentation som vindkraftföretaget gjorde på biblioteket. 
Noterades att Ortsrådet kommer bevaka hur frågan utvecklas. 
 

6. Välfärdsbokslutför Borås stad 
Jan-Åke informerade kort om bokslutet och konstaterade att Svaneholm finns med i avsnittet 
om ungdomar mellan 16 - 24 år som varken arbetar eller studerar. Jan-Åke har försökt få 
ytterligare information men ännu inte fått kontakt med kommunens handläggare. 
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7. Leaderprojekt 
Informationsdag på biblioteket den 18/3 kl: 11-15. 
 
 

8. Budgetrapport från kassören: 
Jan-Åke rapporterade att Ortsrådet idag har 87 000 kr på bankkontot. 38 fakturor har skickats 
ut varav ett fåtal hittills betalats. 
 

9. Övriga frågor 
Inbjudan till möte om Ortsrådsmiljonen den 28/2 18.30- 20.00. 
 
Olika trädslag på kullen vid skolan. Mullepromenad. 
Michael lyfter frågan med Mikael A. Kontaktperson: Johan Ekeblom 
 
Fråga från Jesper Carons fråga om hinderbana vid elljusspåret. Leaderprojekt? 
 
En medlem önskar en inhägnad rastplats för hundar. Kan bli ett Leaderprojekt om några 
hundägare går samman och driver projektet. 
 
Uppdras åt Jan-Åke skriva till Mark & Exploatering angående discgolfbanan. 
 
Utdelades diplom för aktivt arbete i samband med Borås stad 400 år. 
 

10. Nästa styrelsemöte 
Beslöts ha nästa styrelsemöte den 22/3 efter årsmötet samt därefter torsdagen den 28/4 kl: 
18.00 på KC.  
 
 
 
 
__________________________ __________________________  
 
Michael Flodhag  Jan-Åke Brorsson  
Ordförande  vik. Sekreterare 


